
Account Opening Process
开户注册流程
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Visit: www.royaltsec.com
Click “open account” to start an application

请访问 www.royaltsec.com
点击“开户”选项进行开户申请表填写

http://www.royaltsec.com/
http://www.royaltsec.com/
http://www.royaltsec.com/
http://www.royaltsec.com/
http://www.royaltsec.com/
http://www.royaltsec.com/
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Choose the application type fits your situation
根据您的实际需求选择账户类型
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Click disclosures, agreements and links to review all related information

请点击“披露”、“协议”和“链接”仔细阅读所有相关信息
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Complete the application and prepare for the required documents

填写申请表并准备开户所需的文件
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账户持有人的当前照片身份证明。如果股东是非居
民外国人（NRA），仅接受有效期未过的护照。

披露任何关联公司（如适用）

签署的保证金协议（如适用）

签署完成的客户服务综合声明表格

W-8 表格或 W-9 表格

最近三个月的银行对账单（如无法提供，则提供水电账单）

Required documents-Individual account

开户所需的文件-个人账户
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管理组织结构图

最近三个月的银行对账单

W-8 表格或 W-9 表格

公司章程或有限责任公司的有限合伙协议（LPA）

公司章程

持有公司25%或以上股份的股东需提供照片身
份证明。如果股东是非居民外国人（NRA），

仅接受有效期未过的护照。

Required documents-business account

开户所需的文件-企业账户

签署完成的客户服务综合声明表格

披露任何关联公司（如适用）

签署的保证金协议（如适用）
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After submitting the application, you will receive an email requesting
you to e-sign and upload documents. Please read it carefully and sign
the document as instructed.

提交申请后，您将收到一封电子邮件，请求您进行电子签名并上传文件。请仔细阅读
邮件并按要求签署文件。
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After you complete the e-signature and submit the relevant documents, you
will receive an email with the files you uploaded and the documents that
have been signed and are effective.

在您完成电子签名并提交相关文件后，您的电子邮箱将收到一封电子邮件，其中包含
您上传的文件以及已签署生效的文件



Additionally, you will receive another email asking you to click the
link and complete the KYC verification as instructed on the page.5
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同时，您还会收到另一封邮件，请点击链接并按照页面上的指示完成 KYC 认证。



English version-Individual
英文版本-个人5.1
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The verification processes for business accounts and individual accounts have slight differences.
商业账户和个人账户的验证过程略有不同。



Please use the original documents for verification.
请使用证件原件进行认证
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Chinese version-Business
中文版本-企业

The verification processes for business accounts and individual accounts have slight differences.
商业账户和个人账户的验证过程略有不同。



Your paragraph text

请使用证件原件进行认证
Please use the original documents for verification.
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After completing the KYC verification, you will receive an email
informing you that your application is being processed.

完成 KYC 认证后，您将收到一封邮件，告知您的申请正在处理。
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After your account is successfully opened, you will receive an email containing the fee details and
your account password information. Please carefully review all the information in the email and
remember your PIN. Additionally, log in to your account and change your login password.

账户成功开通后，您将收到一封邮件，内容包括费用明细和账户密码信息。请仔细阅读邮件中的所有信息，并牢记您的
PIN。此外，请登录账户并更改登录密码。
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Visit：https://www.velox-clearing.com/portal/ to change your
password and link your bank account for transferring money in and out.

访问 https://www.velox-clearing.com/portal/ 更改您的密码，并绑定银行
账户以进行资金的进出转账。

https://www.velox-clearing.com/portal/
https://www.velox-clearing.com/portal/
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You will receive a confirmation email once your password has been
successfully changed.

密码成功修改后，您将收到一封确认邮件。

https://www.velox-clearing.com/portal/
https://www.velox-clearing.com/portal/
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How to link bank account to transfer money in and out:
1.  Login to your Velox account
2. Click “Cash Movement: on left menu
3. Click “Link Bank Account”
4. Provide your bank information, click “link bank account”, finish
5. Next day or two, your bank should receive 3 micro deposit and withdraw
transactions with net affect zero to your bank account
6. Login to your Velox account again to verify transactions by enter those 3
transactions
7. If your inputs are correct, the system will complete your bank link
8. Then You can initial deposit; maximum one transaction amount is $50,000 daily.

如何绑定银行账户以进行资金转入和转出：
登录您的 Velox 账户。1.
点击左侧菜单中的“现金流动”。2.
点击“绑定银行账户”。3.
提供您的银行信息，点击“绑定银行账户”完成操作。4.
接下来的一两天内，您的银行账户将收到三笔微额存款和取款
交易，净额为零。

5.

再次登录您的 Velox 账户，通过输入这三笔交易来验证。6.
如果输入正确，系统将完成银行账户绑定。7.
然后您可以进行初始存款，每日单笔最大交易金额为
$50,000。

8.

8
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8.1

需验证的账户会显示三笔小金额交易（少于一美元，且正负金额相消为零），客户需按照存取
（Deposit/Withdraw）时间顺序在Velox平台填写验证金额，若是取款（Withdraw），需在数字
前填写负号（-）。

Accounts that need verification will show three small transactions (less than one dollar,
with the positive and negative amounts netting to zero). Customers need to enter these
amounts in the order of the deposit and withdrawal times on the Velox platform. For
withdrawals, a negative sign (-) should be placed before the amount.
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Contact Details
Phone : 

https://royaltsec.com

(646) 866-6858

132 West 31st St #921, 9th fl, New York, NY 10001Address :

Web:

Thank
you

Everything is set up, so you can start trading
in the stock market and enjoy the journey!

一切已准备就绪，您可以开始在股市中交易，
尽情体验投资乐趣！

Email : client.service@royaltsec.com


